

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/110 澳洲英語學習團

敬啟者:

日期

為讓同學提供更多英語學習機會及擴闊視野,本校將舉辦澳洲英語學習團。是次 學習團將以英語學習及文化交流為研習主題,讓學生通過實地考察活動,在實際環境 與實踐中運用英語,提升英語能力,有關活動安排詳列如下:

12月22日(星期日)至12月30日(星期一)

	12月22日(星期日)至12月30日(星期一)
地點	澳洲悉尼
名額	28-30 名
費用	\$30,900(學校資助每位學生\$15,900)
	學生須自付\$15,000
活動詳情	學習特色 專業英語課程(當地大學/大專校園) 悉尼大學參訪及留學生交流 生活英語實踐機會
	豐富行程亮點 20個精選景點,包括: 生態考察:塔朗加動物園、悉尼動物園、藍山國家森林公園等 歷史文化:悉尼歌劇院(含導賞)、博物館、聖瑪麗大教堂等 城市體驗:邦迪海灘、悉尼海港大橋、澳洲超市文化等
	品質保證 國泰航空直航 住宿三至四星級酒店 專業領隊及導遊全程陪同 全程膳食安排
備註	 有興趣報名的同學需在 Microsoft Forms 上填寫申請表: https://forms.office.com/r/PxFVydUHgJ 報名參與學習團的同學須出席面試。
	3. 家長須確保 貴子弟的香港特區護照於是次遊學團回港前仍有效。4. 學生必須出席所有與遊學團相關的活動,包括團前簡介會及團後分享會。
	5. 是次學習團的部份費用已獲香港教育局及學校資助 。若在出發前要求退出,退出的學生須支付因退團而產生的額外費用,教育局亦可能撤銷對該學生的資助,該學生因而須支付相關團費及額外的退團費用。
	6. 家長可因應需要,為 貴子弟購買額外的個人綜合旅遊保險,以 應對突發事件,例如:縮短行程、行李及個人物品損失等。



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

如有查詢,請致電 2461 1555與金浩暉助理校長聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年十月二十八日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/110

English Study Tour - Sydney, Australia

Dear Parents/ Guardians,

To provide more opportunities for students to learn English and broaden their horizons, our school will be organising an English study tour to Sydney, Australia. This study tour will focus on English learning and cultural exchange, allowing students to use English in a real-world environment and practical context, thereby improving their English proficiency. The details of the activity arrangements are as follows:

Dates	December 22 (Sunday) to Dec 30 (Monday), 2024
Location	Sydney, Australia
Quota	28-30
Fee	\$30,900(School subsidy: \$15,900 per student)
	Each student required to pay \$15,000
Tour Details	Learning Features
	Professional English courses (at local universities/colleges)
	University of Sydney visit and interaction with international students
	Practical English learning opportunities in daily life
	Program Highlights
	20 selected attractions, including:
	Nature & Wildlife: Taronga Zoo, Sydney Zoo, Blue Mountains National Park, etc.
	 History & Culture: Sydney Opera House (with guided tour), museums, St. Mary's Cathedral, etc.
	City Experience: Bondi Beach, Sydney Harbour Bridge, Australian supermarket culture, etc.
	Quality Assurance
	Direct flights with Cathay Pacific Airways
	• 3-4 star hotel accommodation
	Professional tour leader and guide throughout the journey E. I
	Full meal arrangements included
Remarks	1. Students interested in applying need to fill out the application form on the Microsoft Forms:
	https://forms.office.com/r/PxFVydUHgJ



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

- 2. Students participating in the study tour must attend an interview.
- 3. Parents must ensure that their child's Hong Kong SAR passport is valid until the return of the study tour.
- 4. Students must attend all activities related to the study tour, including the pretour briefing session and the post-tour sharing session.
- 5. The fee for this study tour is the amount that needs to be self-paid after receiving support from the Hong Kong Education Bureau Funding Scheme and the school. If a student wishes to withdraw before the departure, the withdrawing student must pay the additional fees incurred due to the withdrawal, and the Hong Kong Education Bureau may also revoke the funding for that student, who will then have to pay the relevant tour fees and additional withdrawal fees.
- 6. Parents can, if necessary, purchase additional personal comprehensive travel insurance for their child to cater for unforeseen events, such as shortening the itinerary or loss of luggage and personal belongings.

If you have any inquiries, please contact Assistant Principal Mr. Kam at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal